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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nyilvánították beruházási célterületté az Ártánd
község külterületén fekvő 34 telket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nepszava.hu portálon megjelent „Újra könnyített pályán a kavicskirály„ című cikk szerint vannak
kivételezett helyzetű vállalkozók, akiknek még a veszélyhelyzet időszaka is lehetőségeket rejt:

„A nemzetgazdaság működőképességének megőrzése céljából, a nyersanyag-ellátás veszélyhelyzet
időszaka  alatt  történő  megfelelő  biztosítása,  illetve  a  bányászati  jog  hasznosítására  irányuló
beruházások  megvalósítása  érdekében  az  Orbán-kormány  az  Ártánd  területén  lévő  34  telket
beruházási célterületté nyilvánította, ami jelentősen leegyszerűsíti az engedélyeztetési eljárásokat.
Az erről szóló kormányhatározat a hétfői Magyar Közlönyben jelent meg.

A 120 hektáros bányaterület a Viastein Kft. tulajdonában van, amelynek egyik tulajdonosa Dicső
László cége, a másik pedig Balázs Attila. Dicső két cégben is üzlettársa Balázsnak. Az egyik az a
BBID Kft.  –  ahogy azt  a  Népszava korábban megírta –,  amely az Andrássy út  47.  szám alatti
hányatott sorsú palotát szerezte meg és újítja fel,  a másik az előbb említett Viastein Kft.,  amely
többek között a Puskás Ferenc Stadion és a Ludovika Campus építésében is közreműködött.”

 

Kérdezem Önt:

Miért nyilvánították beruházási célterületté az Ártánd község külterületén fekvő 34 telket?

 

Budapest, 2021. december 22.



 
 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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